
OKÜ’lü Özyar’a yılın en
genç bilim insanı ödülü

OKÜ,ÖğretimGörevlisi Dr.
Bulut Hüner,ODTÜ 22. Ser-

hatÖzyar YılınGenç Bilim İnsanı
Ödülü’nü almaya hak kazandı.

� Sayfa 3’te...

Osmaniye’deAK Parti Kon-
grelerinin tamamlanmasıyla

başkanlığa seçilenlerin mazbata
teslimi yapılıyor. � Sayfa 5’te

Osmaniye’nin Kadirli ilçe-
sinde Kaymakam Erdinç

Dolu başkanlığında, metruk bi-
nalarla ilgili istişare toplantısı dü-
zenlendi.Kaymakam Dolu,
yaptığı açıklamada, “Toplantı-
mızda kamu düzeni ve güvenli-
ğininmuhafazası gibi konular ele
alındı. � Sayfa 5’te...

Başkan Çenet, MHP Lideri Bahçeli’ye
Projelerini
sundu
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Osmaniye'de etkili olan yağış, zaman zaman kendini gösteren güneşle birleşerek gök-
yüzünde muhteşem bir doğa olayına sahne oldu. Yağmur sonrası güneş ışınlarının

su damlacıklarıyla buluşmasıyla oluşan gökkuşağı, Osmaniye semalarında adeta bir tab-
loyu andıran manzaralar oluşturdu. Özellikle gökkuşağının Türk bayrağı ile aynı karede
buluşması, görenleri derinden etkiledi. � Sayfa 2’de...

OsmaniyeValisi Dr. Erdinç Yılmaz, kentmerkezinde esnaf ziyaretlerine devam ediyor.Vali
Yılmaz, ziyaretinin sonunda yaptığı açıklamada, "Ziyaretlerimiz sırasında vatandaşları-

mızın hatırlarını soruyoruz; bize iletmek istedikleri bir sorun ya da talepleri varsa dinliyor, yar-
dımcı olabilmek için elimizden gelen gayreti gösteriyoruz. Her zaman vatandaşlarımızın
yanındayız” dedi. � Sayfa 2’de...

Osmaniye Belediye Başkanı İbrahim Çenet, Milliyetçi Hareket
Partisi (MHP) Genel Başkanı Dr. Devlet Bahçeli’yi Ankara’daki

makamında ziyaret e�i. Görüşmede, Osmaniye’nin geleceğini şekil-
lendirecek önemli projeler ele alındı.Başkan Çenet, ziyaret sırasında
MHP Lideri Bahçeli’nin hayır dualarını ve talimatlarını aldığını belir-
terek, Osmaniye için hazırladıkları projeler hakkında detaylı bilgi
sundu. Çenet, açıklamasında şu ifadelere yer verdi: “Sayın Liderimize,
merkezde planladığımız 500 dönümlük kentsel dönüşüm projesinin
etaplarını arz e�ik. Bunun yanı sıra, Küçük Sanayi Sitemizin dönü-
şümü, İleri Teknoloji Biyolojik Arıtma Tesisi’nin kurulması ve yaz ay-

larında azalan su kaynaklarımızı desteklemek adına Arslantaş Ba-
rajı’ndan Osmaniye’ye su getirme projemizi ve içme suyu arıtma te-
sisi kurma planlarımızı paylaştık. İnşallah Osmaniye’yi çevresinde
parmakla gösterilen bir il haline getireceğiz.” Başkan Çenet’in aktar-
dığı projeler, Osmaniye’nin hem altyapı hem de çevresel sürdürülebi-
lirlik alanlarında önemli bir dönüşüm geçireceğini işaret ediyor.
Ziyaretin ardından Başkan Çenet, Bahçeli’nin projelere verdiği destek
ve gösterdiği yol haritasının kendilerini daha da motive e�iğini ifade
e�i.

Haber Bülteni

Metruk binaların
durumu konuşuldu

Esnaflarımızın her zaman yanındayız

Doğapark’ta Gökkuşağı ve
bayrağın muhteşem buluşması

Osmaniyeli 6 judo sporcusu,
Gençler Kız-Erkek Grup Müsa-

bakalarında başarı elde ederek Tür-
kiye şampiyonasına katılmaya hak
kazandı.2024-2025 Eğitim-Öğretim
Yılı Okul Sporları Faaliyet Programı
kapsamında, Elazığ’da düzenlenen
Judo Gençler Kız-Erkek Grup Müsa-
bakalarında Osmaniye’yi temsilen 8
sporcu mücadele etti. Mücadele eden
sporcularımızdan 6’sı, Uşak ilinde
gerçekleştirilecek Türkiye Şampiyo-

nası’na katılmaya hak kazandı.Şam-
piyonaya katılmaya hak kazanan
sporcular:81 kiloda 1.olan Sefa Tunç,
60 kiloda 2.olan Ahmet Kamil Dereli,
48 kiloda 2.olan Zeynep Gaglar, 57
kiloda 3.olan Cennet Esma Demir,
55.kiloda 3.olan Efe Dikici ve 70 ki-
loda 3.olan Hatice Nur BalcıGençlik
ve Spor İl Müdürü Yusuf Çebi, başa-
rılı sporcuları tebrik ederek onların
yetişmesinde emeği geçen antrenör
Feyza Ertosun’u kutladı.

Judocularımız, Türkiye şampiyonasına katılacak
AK Parti Bahçe Kadın
Kolları Başkanı Alaca,
mazbatasını aldı

Kaynak:GSİM
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Osmaniye Sanat
Kültür ve Edebiyat
Derneği (OSKED)
tarafından Mev-
lana’yı anma ve mu-
habbet programı
düzenlendi.

Gençlik Merke-
zinde, dernek üyele-
rinin buluşması ve
Mevlana’yı anmak
gayesiyle gerçekleş-
tirilen programa,
eski milletvekili ve
aynı zamanda der-
nek üyesi olan Suat
Önal, Toprakkale
müftüsüYakupEtik,
Gençlik Merkezi
Müdürü Bayram
Bozyel, Dernek üye-
leri ve misafirler ka-
tıldı.

S u n u m u n u
Ahmet Yılmaz’ın
yaptığı program
Kur’an-ı Kerim tila-
vetiyle başladı.

Dernek başkanı
Talip Kazgı yaptığı
konuşmada kültür
ve sanat hayatına
katkı sunmayı he-
defleyen bir Dernek
kurduklarını belirte-
rek şunları söyledi;
“Temellerini daha

önceden a�ığımız
ama çeşitli sebepler-
den dolayı kuruluşu
gecikenOSKEDder-
neğimiz hiçbir kişiye
ve kuruma rakip
olarak kurulma-
mıştır. Gerek kül-
tür sanat
konusunda ge-
rekse başka alan-
larda hizmet
etmeyi gaye edi-
nen tüm sivil top-
l u m
kuruluşlarıyla iş
birliği yaparak
güzel ve faydalı
faaliyetlerin art-
masını arzu edi-
yoruz.

Bu gün ilk et-
kinliğimizi bu-
r a d a
gerçekleştiriyo-
ruz ama prog-
r a m l a r ı m ı z
devam edecek-
tir.”

Gençlik mer-
kezi müdürü
BayramBozyel’in
bu ve benzeri faa-
liyetler için genç-
likmerkezi olarak
her zaman hiz-
mete hazır olduk-

larını ifade e�iği ve
oldukça samimi bir
ortamda gerçekleşen
programda Mevla-
na’nın şiirleri

okundu, Ezgi, İlahi
ve Türküler seslen-
dirildi. Mevlana ile
ilgili paylaşımlar ya-
pıldı. Araştırmacı,
emekli müze mü-
dürü İsmet İpek
Mevlana’nın izleri
konulu konuşma-
sında Mevlana’nın
Anadolu insanının
ruh yapısı üzerin-
deki etkilerinden
bahsederek

Mevlevi hanele-
rin birleştirici özel-
liklerini anla�ı.

Programın ilerle-
yen dakikalarında
Grup Meşale sema-
zenlerinin sema
zikri katılımcıların

büyük beğenisini
kazandı. Sema gös-
terisinin bitiminde
Toprakkalemüftüsü
Yakup Etik tarafın-

dan dua edilirken
program teşekkür-
lerle ve tanışmalarla
sona erdi

OSKED

Mevlana’yı Anma Ve Muhabbet Programı Mest Etti

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
kent merkezinde
esnaf ziyaretlerine
devam ediyor.

Ziyare�e Bele-
diye BaşkanYardım-
cısı Mehmet Fatih
Özdokur, İlMüftüsü
Ali Çakmak, AFAD

İl Müdürü Mehmet
Alboğa, Çevre, Şe-
hircilik ve İklim De-
ğişikliği İl Müdürü
Hamdi Görkem
Gençtürk, 112 Acil
Çağrı Merkezi
Müdür Vekili ve
Bilgi İşlem ŞubeMü-
dürü Muhammed

Yunus Taş, Sosyal
Yardımlaşma ve Da-
yanışma Vakfı Mü-
dürü Abdurrahman
SefaAkkoyunlu, Ça-
lışma ve İş Kurumu
İl Müdür Yardımcısı
İbrahim Öksüz yer
aldı.

Esnaf ve vatan-

daşların hatırlarını
sorarak bir süre soh-
bet eden Vali Yıl-
maz, ziyaretinin
sonunda yaptığı
açıklamada, "Ziya-
retlerimiz sırasında
vatandaşlarımızın
hatırlarını soruyo-
ruz; bize iletmek is-

tedikleri bir sorun ya
da talepleri varsa
dinliyor, yardımcı
olabilmek için eli-
mizden gelen gay-
reti gösteriyoruz.
Her zaman vatan-
daşlarımızın yanın-
dayız” dedi.

Vali Yılmaz, es-

naflarımıza hayırlı
ve bereketli işler di-
ledi.

Ziyare�en duy-
dukları memnuni-
yeti ifade eden esnaf
ve vatandaşlar, Vali
Dr. Erdinç Yılmaz’a
teşekkür e�iler.

Kaynak: Valilik

Esnaflarımızın her zaman yanındayız

Osmaniye'de et-
kili olan yağış,
zaman zaman ken-
dini gösteren gü-
neşle birleşerek
gökyüzünde muh-
teşem bir doğa ola-
yına sahne oldu.

Yağmur sonrası
güneş ışınlarının su
damlacıklarıyla bu-
luşmasıyla oluşan
gökkuşağı, Osma-
niye semalarında
adeta bir tabloyu
andıran manzaralar
oluşturdu.

Özellikle gökku-
şağının Türk bay-
rağı ile aynı karede
buluşması, gören-
leri derinden etki-

ledi.
Vatandaşlar, bu

eşsiz anı cep tele-
fonlarıyla ölümsüz-
leştirmek için
büyük bir heye-
canla fotoğraf ve
video çekti. Gökku-
şağının canlı renk-
leri ve bayrağın asil
duruşu, adeta bir
görsel şölen sundu.
Anı yakalamak iste-
yenler, gökyüzüne
hayranlıkla bakarak
bu doğa harikasını
izledi.

Yağmurun ar-
dından ortaya çıkan
bu büyüleyici man-
zara, o anı payla-
şanların sosyal

medya hesapla-
rında da geniş
yankı buldu. Birçok
kullanıcı, çektikleri
fotoğrafları paylaşa-
rak Osmaniye'nin
bu özel anını tüm

dünyaya duyurdu.
Gökkuşağının ve
bayrağın bir arada
oluşturduğu estetik
görüntü, doğanın
ve milli değerlerin
ne kadar iç içe ola-

bileceğini bir kez
daha gözler önüne
serdi.

Uzmanlar, gök-
kuşağının oluşu-
munun yağmur
damlalarına güneş
ışığının kırılması ve
yansımasıyla mey-
dana geldiğini be-
lirtiyor. Ancak bu
olağanüstü anın
bayrakla birleşerek
oluşturduğu gö-
rüntü, sadece doğa-
nın bir armağanı
değil, aynı za-
manda anlam dolu
bir kare olarak hafı-
zalarda yer e�i.

Vatandaşlar, bu
manzaranın keyfini

uzun süre çıkarır-
ken, fotoğraf çek-
meye doyamadı. Bu
nadir rastlanan
doğa olayı, Osmani-
ye’de hafızalara ka-
zınan anlardan biri
olarak tarihe geçti.
Şehrin semalarını
süsleyen bu görsel
şölen, doğanın sun-
duğu güzelliklerin
değerini bir kez
daha hatırla�ı.

Gökkuşağının
ve bayrağın bir
arada oluşturduğu
bu özel an, Osmani-
ye'nin gökyüzünde
adeta bir sanat eseri
gibi parladı.

Haber Bülteni

Bayrak ve Gökkuşağının Büyüleyici Manzarası

Biruni Üniversitesi Tıp
Fakültesi Hastanesi Ortopedi
ve Travmatoloji Bölümünden
Prof. Dr. Cengiz Şen, robotik
cerrahinin, diz ve kalça pro-
tezi ameliyatlarında başarı
oranını ciddi oranda yük-
sel�iğini belir�i.

Hastaneden yapılan açık-
lamaya göre, her yıl Türki-
ye'de yaklaşık 100 bin diz ve
40 bin kalça protezi ameliyatı
yapılırken, dünya genelinde
bu sayı, milyonları buluyor.
Özellikle gelişmiş teknoloji-
ler sayesinde, diz ve kalça
protezi ameliyatlarında ba-
şarı oranı her geçen gün artı-
yor.

Açıklamada görüşlerine
yer verilen Prof. Dr. Cengiz
Şen, ameliyat öncesi detaylı
planlama ve ameliyat sıra-
sında sağladığı üstün doğru-
lukla, geleneksel yöntemlere
kıyasla birçok avantaj sunan
robotik cerrahinin, diz ve
kalça protezi ameliyatlarında
kullanılarak hastaların iyi-
leşme sürecini hızlandırdı-
ğını belir�i.

Şen, "Robotik cerrahi,
ameliyat sırasında cerraha
yüksek hassasiyet sağlıyor.
Bu sayede, protezlerin yer-
leştirilmesi milimetrik doğ-
rulukla yapılıyor. Hem
hastaların yaşam kalitesi ar-
tıyor hem de protezlerin
ömrü uzuyor." ifadelerini
kullandı.

Robotik sistemler saye-
sinde protezlerin en doğru
açı ve pozisyonda yerleştiril-
diğinden bahseden Şen, diz
protezi ameliyatlarında bir-
kaç derecelik bir hatanın bile
uzun vadede protezin başarı-
sız olmasına yol açabildiğini,
kalça protezinde de bacak
uzunluğunun doğru korun-
ması ve çizgisel kusur (dislo-
kasyon) gibi
komplikasyonların önlenme-
sinde robotik cerrahinin yar-
dımcı olduğunu bildirdi.

- "Hastalar bir-
kaç gün içinde ta-
burcu ediliyor"

Şen, robotik cer-
rahi sayesinde pro-
tez ameliyatlarda
daha az kesi yapıl-
dığına değinerek,
"Bu sayede hastalar
daha az ağrı ve şiş-
lik yaşıyor. Daha
kısa sürede iyi-
leşme sağlanıyor.
Ameliyat sonrası
aynı gün yürüyüşe
başlayabilen hasta-
ların çoğu, birkaç
gün içinde taburcu
ediliyor." açıklama-
sını yaptı.

Geleneksel yöntemlerde
kullanılan çimentolu diz pro-
tez ömrünün genellikle 10-20
yıl arasında değiştiğini kay-
deden Şen, yeni teknolojilerle
geliştirilen çimentosuz pro-
tezlerin, güçlü kemik yapı-
sına sahip hastalar için uzun
vadeli avantajlar sunduğunu
vurguladı.

Şen, çimentosuz protezle-
rin zamanla kemik doku-
suyla bütünleşerek daha
dayanıklı hale geldiğini be-
lirterek, "Çimentosuz total
diz protezleri, özellikle genç
ve aktif yaşam süren hastalar
için ideal bir seçenek. Protez-
ler zamanla daha da güçleni-
yor, bu da hastalara uzun
yıllar sorunsuz bir kullanım
imkanı tanıyor. Günümüzde
kullanılan protezlerin ömrü,
25-30 yıla kadar çıkabiliyor.
Robotik teknolojinin sağla-
dığı hassasiyet, bu başarıyı
daha da ileriye taşıyor." de-
ğerlendirmesinde bulundu.

Hastanelerinde ameliyat
öncesi detaylı bir hazırlık sü-
reci yürütüldüğüne, hastala-
rın ameliyata daha güçlü bir
şekilde girmesi için fizik te-
davi programlarının uygu-
landığına işaret eden Şen, bu
programlar sayesinde ameli-
yat sonrası rehabilitasyona
daha hızlı uyum sağlandı-
ğına değindi.

Şen, robotik cerrahiyle diz
ve kalça protezi ameliyatla-
rında genel başarı oranının
oldukça yüksek olduğunu
vurgulayarak, "Hastaların
yüzde 95'i, ameliya�an mem-
nun ayrılıyor. Hastalarımıza
en güncel ve etkili tedavi
yöntemlerini sunuyoruz. Ro-
botik cerrahi sayesinde daha
dayanıklı, hızlı iyileşen ve
uzun ömürlü protezlerle,
hastalarımızın yaşam kalite-
sini artırmayı hedefliyoruz."
şeklinde görüş belir�i.

Kaynak: AA

“Robotik Cerrahi Diz ve Kalça
Protezinde Başarıyı Artırıyor”

KAMULAŞTIRILAN TAŞINMAZIN
BULUNDUĞU YER : Osmaniye İli Merkez İlçesi İhsan Göknal Mahallesi 391 Ada

116 Parsel (yeni 391 ada 238 parsel)
MALİKİN ADI VE SOYADI : AYŞE ÇETİN VD.
KAMULAŞTIRMAYI YAPAN
İDARENİN ADI : T.C.DEVLET DEMİR YOLLARI İŞLETMESİ GENEL

MÜDÜRLÜĞÜ
KAMULAŞTIRMANIN VE
BELGELERİN ÖZETİ :Yukarıda maliki bulunduğu yer tapu kayıtları ile ilgili bilgileri ve
niteliği yazılı gayrimenkulün 132,59 M2 daimi irtifak hakkı, davacı T.C.DEVLET DEMİR YOL-
LARI İŞLETMESİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ tarafından Kamulaştırma Kararı gereğince
T.C.DEVLET DEMİR YOLLARI İŞLETMESİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ lehine kamulaştırılma-
sına kararı verildiği, taşınmazda bulunan ve anlaşma sağlanamayan taşınmazın maliklerinin
mülkiyet irtifak hakkı hususunda isabet eden kısmının kamulaştırılması amacıyla T.C.DEVLET
DEMİR YOLLARI İŞLETMESİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ'nün Kamulaştırma Kararı gereğince,
isabet eden taşınmazın T.C.DEVLET DEMİR YOLLARI İŞLETMESİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
adına kamulaştırıldığı, ilan tarihinden itibaren 30 gün içerisinde kamulaştırma işlemine karşı
İdari Yargıdan iptal ve maddi hatalara karşı da Adli Yargıda düzeltim davası açılabileceği, açı-
lacak davada husumetin T.C.DEVLET DEMİR YOLLARI İŞLETMESİ GENEL MÜDÜRLÜ-
ĞÜ'ne yönetilmesi gerektiği, 30 günlük süre içerisinde idari yargıda iptal davası açmaz ve
açtıkları davada yürütmenin durdurulması kararı alınarak belgelendirilmez ise, kamulaştırma
işleminin kesinleşeceği ve mahkemece tespit edilen kamulaştırma bedelinin Osmaniye Va-
kıflar BankasıŞubesine yatırılacağı, konuya ve taşınmaz malın değerine ilişkin tüm savunma
ve delillerini tebliğ tarihinden itibaren 10 gün içinde mahkemeye yazılı olarak bildirmek ge-
rektiği 2942 sayılı yasanın 10. maddesi uyarınca İLAN olunur. (Tebliğ tarihi gazete yayım ta-
rihidir.) 27/11/2024
Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın ILN02146102

T.C. OSMANİYE 3. ASLİYE HUKUK MAHKEMESİNDEN
ESAS NO : 2024/287 Esas
KAMULAŞTIRMA İLANI
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Osmaniye Kor-
kutAta Üniversitesi
(OKÜ) Öğretim Gö-
revlisi Dr. Bulut
Hüner, "PEM Elek-
trolizörlerde Oksi-
jen Oluşum
Reaksiyonu İçin
Gaz Difüzyon Elek-
trotu Geliştirilmesi"
başlıklı tez çalış-
ması ile ODTÜ 22.
Serhat Özyar Yılın
Genç Bilim İnsanı
Ödülü’nü almaya
hak kazandı.

Doktora tezi ça-
lışmasıyla ödülü
kazanan Öğr. Gör.
Dr. Bulut Hüner,
Serhat Özyar Yılın
Genç Bilim İnsanı
Ödülü Seçici Ku-

rulu tarafından ya-
pılan bilimsel de-
ğ e r l e n d i r m e
sonucu “Onursal
Ödül”e layık gö-
rüldü.

Serhat Özyar,
Yılın Genç Bilim
İnsanı Ödülü,
Serhat Özyar’ın
anısını yaşatmak
ve bilimi toplum
yaşamında etkin
bir güç haline ge-
tirmek amacıyla
düzenleniyor.

Ödül, dokto-
rasını Türki-
ye’deki bir
üniversitede mü-
hendislik ve mi-
marlık fakülteleri
ile fizik, kimya,

biyoloji, matematik,
istatistik, astronomi
ve uzay bilimleri
gibi temel bilim
dallarından birinde
tamamlamış, çalış-

malarıyla ülkenin
bilimsel gündemin-
deki temel sorun-
lardan birine
çözüm sunmuş ve
daha önce bu ödüle

aday olmamış genç
bilim insanlarına
veriliyor.

Bu ödül, bilim-
sel çalışmaların teş-
vik edilmesi ve

ülkemizin bilimsel
gelişimine katkı
sağlanması hede-
fiyle her yıl sahiple-
rini buluyor.

Kaynak: OKÜ

Trabzon'unAkçaabat ilçe-
sinde üç kuşaktır bal kabaklı
mısır ekmeği yapan Köşeli ai-
lesi, taş fırında 24 saa�e pişir-
dikleri ekmekleri komşuları
ve akrabalarına ikram ediyor.

İlçeye bağlı Darıca Mahal-
lesi'nde yaşayan Köşeli ailesi,
geçmişte düğünlerde ve bay-
ramlarda ikram edilen, içeri-
sinde bal kabağı ile mısır unu
bulunan ekmekleri üç kuşak-
tır geleneğe bağlı kalarak
üretmeye devam ediyor.

Tarlalarında yetişen bal
kabaklarını toplayıp sabahın
erken saatlerinde kazanda pi-
şirmeye başlayan aile üyeleri,
ahşap ekmek teknesinde
mısır ununu eleyip tuz ve az
miktarda buğday unuyla bu-
luşturuyor.

Karışıma kazanda püre
haline gelen kabakların ek-
lenmesiyle oluşan hamur
yaklaşık 2 saat dinlendirili-
yor. Elle yoğurulan hamur,
ekşi mayayla karıştırılarak 2
saat daha mayalanmaya bıra-
kılıyor.

Büyük bir özenle hazırla-
nan hamur karalahana yap-
rağı üzerinde önceden odun
ateşiyle yakılan taş fırında pi-
şirilmeye başlanıyor. Aile
üyelerinin kontrol ederek pi-
şirdikleri bal kabaklı mısır
ekmekleri, 24 saatin sonunda
sofraya geliyor.

Mahallede sadece Köşeli
ailesi tarafından yılda birkaç
kez üretilen ekmekler, kom-
şulara ve çevredeki vatandaş-
lara ikram ediliyor.

"Ailecek, el birliğiyle
ekmekleri üretiyoruz"
Aile üyelerinden anne

Fatma Köşeli, AA muhabi-
rine, bal kabaklı mısır ekme-
ğini üç kuşaktır yaptıklarını
söyledi.

Hem geleneklerini sür-
dürdüklerini hem de ailecek
ekmek üretmekten büyük
keyif aldıklarını dile getiren
Köşeli, "Üç kuşaktır fırınımızı
yakıyoruz. Kuşaktan kuşağa,
biz de inşallah gençlerimize
vesile olacağız. Onlar da in-
şallah bu işi sürdürecekler."
ifadesini kullandı.

Köşeli, ekmek üretiminin
özveri ve sabır istediğine dik-
kati çekerek, "Hepsi ölçülü.
40 kilo un kullanıyoruz. Ta-
nesi 1 kilogram gelecek şe-
kilde değişiyor. Fırınımıza 40
tane ekmek sığdırabiliyoruz,
yeri geliyor 45 oluyor ama
gerçekten zahmetli bir iş. İki
günümüzü alıyor ama aile-
cek ha�a sülalece bu işi yapı-
yoruz." diye konuştu.

"Bu yörede sadece
biz yapıyoruz"

Ekmek pişirirken herkesin
bir görevi olduğunu aktaran
Köşeli, geçmişte bu ekmekle-
rin düğünlerde ve bayram-
larda yapılıp küçük parçalar
halinde ikram edildiğini be-
lir�i.

Ekmekleri ücretsiz dağıt-
tıklarını dile getiren Köşeli,
şöyle devam e�i:

"Her yıl 3-4 fırın yapıyo-
ruz komşuya dağıtıyoruz.
Artık 'ne zaman yapacaksı-
nız?' diye bekliyorlar. Yap-
masak bile bizi teşvik
ediyorlar ki 'artık yapın, ne
zaman yiyeceğiz mısır ek-
meği, çok lezzetli' diye. Bu
yörede sadece biz yapıyoruz.
Zahmetli olduğu için kimse
yapmıyor bu işi ama biz
çoluk çocuk yapıyoruz. Her-
kesin bir görevi var. Çok
talep eden, ücretini verip
almak isteyen var ama biz
hayrına dağıtıyoruz çünkü
öyle gördük, o şekilde de
devam ediyoruz. Ekmekleri-
mizi ücret karşılığında ver-
miyoruz."

"Zor oluyor ama
tadı çok güzel"

Fatma Köşeli'nin görüm-
cesi Vesile Kokoç da bal ka-
baklı mısır ekmeği yapımını
babaannesinden öğrendiğini
ifade e�i.

Dış kabuklarından temiz-
lenen bal kabağının, kazanda
kaynamasının ardından püre
haline getirildiğini belirten
Kokoç, "Taş fırını 4-5 saat ya-
kıyoruz. Sonrasında közünü
temizliyoruz. Ekmeğimizin
güzel pişmesi için de önce fı-
rının yüksek ısısını alması
için peynirli, kıymalı ve
lames dediğimiz pideleri pi-
şiriyoruz. Zor oluyor ama
tadı çok güzel. Gerçekten lez-
zetli. Herkes tarafından da
ilgi görüyor. Biz bu işi seve-
rek yapıyoruz. Üç kuşaktır
sürdürüyoruz." diye ko-
nuştu.

"Mısır ekmeklerinden
farklı, daha tatlı"

Pişirme işleminin bitmesi-
nin ardından ekmek almaya
gelen akrabalardan Zehra
Köşeli de bal kabaklı mısır
ekmeğini çok beğendiklerini
söyledi.Ekmeği özellikle yo-
ğurtla severek tüke�iklerini
aktaran Köşeli, "Her sene
yaptıklarında gelip alıyoruz.
Daha fazla yapmalarını iste-
riz ama biraz zahmetli iş. Be-
ğenerek tüketiyoruz. Çok
lezzetli, biz seviyoruz. Diğer
mısır ekmeklerinden farklı,
daha tatlı. Kabaklı olduğu ve
taş fırında piştiği için bize
göre çok daha güzel." dedi.

Kaynak: AA

“Köy, köşeli ailesinin bal kabaklı
mısır ekmeğini bekliyor”

Osman i ye ’d e
vatndaşların büyük
sıkıntı çektiği Kadirli
yolu olarak bilinen
İskender Türkmen
Caddesinde bele-
diye ekiplerinin ça-
lışması nihayet
başladı.

Osmaniye Bele-
diyesi Fen İşleriMü-
dürlüğü ekipleri,
caddede asfalt yolun
yanı ssıra kaldırım

çalışmalarına da
ummalı bir şekilde
başladı.Kısa sürede
tamamlanması plan-
lanan yolda, yağmur
çamur demeden ka-
labalık bir ekiple ça-
l ı ş m a l a r a
başlanırken ayrıca
eski eski kaldırımla-
rın sökülerek yerine
modern kaldırımlar
yapılıyor.

Ş eh i r l e r a r a s ı

Otobüs Terminali ile
Musa Şahin Bul-
varı’nı birbirine bağ-
layan caddede
engelli vatandaşla-
rın da rahatça kulla-
n a b i l e c e k l e r i
modern kaldırımla-
rın inşası sürerken
eski kaldırımların da
sökümü iş makinesi
yardımıyla devam
ediyor.

Asfalt kazıma

makinesiyle de ka-
zıma işlemlerinin
yağmura nazaran
hızla devam e�iği
caddenin kısa sü-
rede tamamlanarak
vatandaşların hiz-
metine açılması he-
deflendi. Caddenin
kısa sürede yenilen-
mesinin hedeflendi-
ğini söyleyen
Belediye Başkanı İb-
rahim Çenet, “Bu-
rası İskender
Türkmen (Kadirli
Yolu) Caddemiz. Diş
Has t ane s i ’ nden
İmam-ı Azam Ca-
mi’ne kadar olan kı-
sımda yolumuzun
kazıma işini bitirmiş
bulunmaktayız. Tabi
yağmur yağıyor.
Yağmur rahme�ir,
bereke�ir. Ama ar-
kadaşlarımız ham-
dolsun gayretle
çalışıyorlar. Kaldı-

rım çalışmalarımız
başladı. İnşallah bu
yolumuzu hızlıca
yapmak istiyoruz.
Burası hareketli bir
yolumuz. Kadirli-
mizden ve birçok
köyümüzden gelen
vatandaşlarımız bu
yolumuzu kullanı-
yor. Buradaki esnaf
kardeşlerimizin de
affına sığınıyoruz.
Çalışmalarımızda

herhangi bir kazaya
sebebiyet vermeye-
lim istiyoruz. Onun
için de sürücülerimi-
zin azami gayret
göstermesini istiyo-
ruz. Osmaniye’mizi
bir güzel yoluna
daha kavuşturaca-
ğız. Hepinizi saygı
ve sevgiyle selamlı-
yorum.” dedi.

Osmaniye
Belediyesi

Osmaniye Valisi
Dr.Erdinç Yılmaz,
kadına şiddetin ne
insani ne dinen ve
ne de kültürel an-
lamda yeri olmadı-
ğını ve asla kabul
edi lemeyeceğini
söyledi.

Kadına Yönelik
Şiddetle Mücadele
İl Koordinasyon İz-
leme ve Değerlen-
d i r m e
Kom i s y onunun
2024 Yılı 4. Toplan-
tısı Vali Dr. Erdinç
Yılmaz başkanlı-
ğında ValilikAhmet

Cevdet Paşa Top-
lantı Salonunda ya-
pıldı.

T o p l a n t ı y a ,
Cumhuriyet Baş-
savcı Vekili Murat
Can Biçer, İl Jan-
darma Komutanı
Jandarma Kıdemli
Albay Şener Kay-
tez, İl Emniyet Mü-
dürü Mehmet
Sarıbuva, İl Müf-
tüsüAli Çakmak, il-
gili kamu kurum ve
kuruluşları il mü-
dürleri katıldı.

Toplantıda, Şid-
det Önleme ve İz-

leme Merkezi
Müdür Vekili
Merve Nur Kara,
2024 Yılı Osmaniye
Kadına Yönelik Şid-
detle Mücadele İl
Eylem Planı kapsa-
mında Osmaniye
Şiddet Önleme ve
İzleme Merkezinin
gerçekleştirdiği faa-
liyetler hakkında
sunum yaptı.

Sunumda, 2024-
2026 yıllarını kapsa-
yan Osmaniye İli
Erken Yaşta ve
Zorla Evliliklerle
Mücadele İl Eylem

Planı kapsamında
Ekim-Aralık döne-
minde yapılan faali-
yetler, Ailemiz için
"Kahve Bizden Soh-
bet Sizden" Projesi
kapsamında Ekim-
Aralık döneminde
yapılan faaliyetler,
“Geleceğim Elle-
rimde” projesi kap-
s a m ı n d a
Ekim-Aralık döne-
minde yapılan faa-
liyetler konusunda
bilgi verildi.

Toplantıda ay-
rıca Osmaniye İl
Sağlık Müdürlüğü
adına Psikolog Naci
Menet ve Osmaniye
Korkut Ata Üniver-
sitesi adına Öğre-
tim üyesi Dr.
Zeynep Tekin
Babuç, kurumları-
nın kadına yönelik
şiddetle mücadele
kapsamında yaptığı
faaliyetler hak-
kında sunumlar
yaptılar.

Toplantının so-

nunda konuşan
Vali Dr. Erdinç Yıl-
maz, kadına şidde-
tin ne insani olarak
ne dinimizde ne
kültürümüzde hiç-
bir şekilde yeri ol-
madığını ve asla
kabul edilemeyece-
ğini ifade ederek,
bu konuda yapılan
mücadeleyi kararlı
bir şekilde sürdür-
meye devam ede-
ceklerini söyledi.

Kadına yönelik
şiddetle mücadele
kapsamında yapı-
lan çalışmalar doğ-

rultusunda her eve,
herkese ulaşmaya
gayret edilmesi ge-
rektiğini belirten
Vali Yılmaz, 2025
yılının daha iyi so-
nuçlar almaya ve-
sile olmasını
temenni ederek,
"Başta Osmaniyeli
h emş e r i l e r im i z
olmak üzere yeni
yılınızı şimdiden
kutluyorum. Ha-
yırlı, başarılı, sağ-
lıklı nice yıllara
kavuşmanızı dili-
yorum" dedi.
Kaynak: Valilik

Asfalt ve kaldırım çalışmaları birlikte yapılıyor

OKÜ’lü Özyar’a yılın en genç bilim insanı ödülü

KAMULAŞTIRILAN TAŞINMAZIN
BULUNDUĞU YER : Osmaniye İli Merkez İlçesi Yaveriye Mahallesi 2395 Ada 6

Parsel (yeni 2395 ada 73 parsel)
MALİKİN ADI VE SOYADI : MELEK BİLİNMİYOR
KAMULAŞTIRMAYI YAPAN
İDARENİN ADI : T.C.DEVLET DEMİR YOLLARI İŞLETMESİ GENEL

MÜDÜRLÜĞÜ
KAMULAŞTIRMANIN VE
BELGELERİN ÖZETİ :Yukarıda maliki bulunduğu yer tapu kayıtları ile ilgili bilgileri ve
niteliği yazılı gayrimenkulün 219,45 M2 daimi irtifak hakkı, davacı T.C.DEVLET DEMİR YOL-
LARI İŞLETMESİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ tarafından Kamulaştırma Kararı gereğince
T.C.DEVLET DEMİR YOLLARI İŞLETMESİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ lehine kamulaştırılma-
sına kararı verildiği, taşınmazda bulunan ve anlaşma sağlanamayan taşınmazın maliklerinin
mülkiyet irtifak hakkı hususunda isabet eden kısmının kamulaştırılması amacıyla T.C.DEVLET
DEMİR YOLLARI İŞLETMESİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ'nün Kamulaştırma Kararı gereğince,
isabet eden taşınmazın T.C.DEVLET DEMİR YOLLARI İŞLETMESİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
adına kamulaştırıldığı, ilan tarihinden itibaren 30 gün içerisinde kamulaştırma işlemine karşı
İdari Yargıdan iptal ve maddi hatalara karşı da Adli Yargıda düzeltim davası açılabileceği, açı-
lacak davada husumetin T.C.DEVLET DEMİR YOLLARI İŞLETMESİ GENEL MÜDÜRLÜ-
ĞÜ'ne yönetilmesi gerektiği, 30 günlük süre içerisinde idari yargıda iptal davası açmaz ve
açtıkları davada yürütmenin durdurulması kararı alınarak belgelendirilmez ise, kamulaştırma
işleminin kesinleşeceği ve mahkemece tespit edilen kamulaştırma bedelinin Osmaniye Va-
kıflar BankasıŞubesine yatırılacağı, konuya ve taşınmaz malın değerine ilişkin tüm savunma
ve delillerini tebliğ tarihinden itibaren 10 gün içinde mahkemeye yazılı olarak bildirmek ge-
rektiği 2942 sayılı yasanın 10. maddesi uyarınca İLAN olunur. (Tebliğ tarihi gazete yayım ta-
rihidir.) 27/11/2024
Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın ILN02146112

T.C. OSMANİYE 3. ASLİYE HUKUK MAHKEMESİNDEN
ESAS NO : 2024/299 Esas
KAMULAŞTIRMA İLANI

Kadına yönelik şiddetle mücadele konuşuldu
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Tohum Sanayicileri ve Üreticileri Alt Birliği
(TSÜAB) Başkanı Yıldıray Gençer, Türkiye'nin
gelecek yıl Dünya Tohumculuk, 2026'da da Asya
Pasifik Tohumcular Birliği Tohumculuk kongre-
lerine ev sahipliği yapacağını belirterek, atılacak
adımlar ve bu etkinliklerle Türk tohumculuğu-
nun dünyada marka haline geleceğini bildirdi.

Gençer, AA muhabirine, Türkiye'de son dö-
nemde tohumculukta çok önemli gelişmeler ya-
şandığını söyledi.

İklim değişikliğine, su kısıtlılığına ve hasta-
lıklara dayanıklı yeni tohum çeşitleri geliştirmek
için çalışmalar yaptıklarını vurgulayan Gençer,
"Hem Tarım ve Orman Bakanlığımızın destekleri
hem özel sektörümüzün AR-GE departmanları-
nın çalışmalarıyla artık tüm dünyada yarışabilir,
tüm dünyada başarısını ispatlayan güzel çeşitle-
rimizle faaliyetlerimize devam ediyoruz." diye
konuştu.

Gençer, bu yıl Bakanlığın bitkisel üretimlere
ilişkin yeni model getirdiğini anımsatarak, söz-
leşmeli üretim modelinin desteklenmesiyle çift-

çiler için yeni dönemin başladı-
ğını ifade e�i.

Sektörün bu yıl 330 milyon
dolardan fazla ihracat yaptığı bil-
gisini paylaşan Gençer, şu değer-
lendirmede bulundu:

"Türkiye olarak gerçekten
dünya tohumculuk arenasında
sağlam adımlarla yerimize otur-
muş durumdayız. Tüm dünya
ülkemizdeki tohumculukla ilgili
gelişmeleri konuşuyor. Firmala-
rımıza, daha da büyüyebilmeleri
ve daha yeni çeşitler geliştirebil-
meleri için finansal konularda da
devlet destekleri var. Dolayısıyla
2024 yılını bazı sıkıntılarımıza
rağmen güzel geçirdik diye dü-
şünüyoruz."

Asya Pasifik Tohumcular
Birliği

Tohumculuk Kongresi
2026'da Antalya'da

Gençer, 2025 yılının Türk to-
humculuğu için yeni kapılar aça-
cağına işaret ederek, özellikle
uluslararası anlamda çok ciddi
gelişmeler ve çalışmalar oldu-

ğunu dile getirdi.
Dünya Tohumculuk Kongresi'nin dünyadaki

en büyük, en üst seviyedeki tohumculuk kon-
gresi olduğunu vurgulayan Gençer, şunları kay-
de�i: "Gelecek yıl İstanbul Kongre Merkezi'nde
yapılacak Dünya Tohumculuk Kongresi'nde dün-
yanın dört bir yanından tohumcuları misafir ede-
ceğiz. Dünya tohumcularının İstanbul'da bir
araya gelmesi, ülkemizdeki tohumculuk sektörü
açısından çok büyük avantaj, çok büyük fırsatlar
oluşturacak. Asya Pasifik Tohumcular Birliği To-
humculuk Kongresi de 2026'da Antalya'da yapı-
lacak. Bu iki büyük kongreden sonra ümit
ediyoruz ki Türkiye, dünya tohumculuk arena-
sında biraz daha farklı konuşulacak, daha yeni
ufuklar açılacak. Bu kongrelerden sonra inşallah
Türkiye tohumculuğu dünya tohumculuk arena-
sında marka haline gelecek."

Gençer, sektör olarak gelecek yıl 500 milyon
dolarlık ihracat yapmayı hedeflediklerini sözle-
rine ekledi.

Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

Çocuklar “hayallerindeki

Marka haline dönüşecek

Diyarbakır'daki Mezopotamya İlkokulu öğ-
rencileri, "hayallerindeki şehri" okulun korido-
runa taşıdı.

Merkez Kayapınar ilçesindeki Mezopo-
tamya İlkokulu'nda Türkiye Yüzyılı Maarif
Modeli kapsamında çocukların hayal güçleri-
nin gelişmesi, akranları ve aileleriyle iletişim-
lerinin güçlenmesi, teknolojik bağımlılıktan
uzaklaşmaları, sıfır atık ve geri dönüşüm ile il-
gili duyarlı olmaları amacıyla "Geleceğin Şeh-
rini Tasarla Projesi" hayata geçirildi.

Proje doğrultusunda okulda eğitim gören
1740 öğrenciden hayallerindeki şehirde gör-
mek istedikleri yapıları geri dönüşüm malze-
mesi kullanılarak tasarlamaları istendi.

Yaklaşık 1 ay süren çalışmada 500 öğrenci-
nin tasarladığı maketlerden 100'ü okul korido-
runda oluşturulan "Mezopotamya Şehri"nde
sergilendi.

Öğrencilerin tasarladığı, "kavgasız bahçe",
"ağaçtan kütüphane", "duvarları olmayan hay-
van barınağı", "organik meyve bahçesi" gibi
rengarenk maketler ilgi görüyor.

"Güzel bir şehir oluşturuldu"
Okul müdürü Mehmet Baha�in Parlaklı,

AAmuhabirine, Türkiye Yüzyılı Maarif Mode-
li'nin eğitimde yenilikçi bir anlayış sunduğunu
söyledi.

Model kapsamında hayata geçirilen "Yaşam
Becerileri Projesi"nden esinlenerek "Geleceğin
Şehrini Tasarla Projesi"ni hayata geçirdiklerini
ifade eden Parlaklı, bu sayede öğrencilerin ge-
lecekte nasıl bir dünya ve şehir hayal e�iklerini
öğrenmeye çalıştıklarını belir�i.

Parlaklı, "Çok güzel bir çalışma oldu. Güzel
bir şehir oluşturuldu. Adına da 'Mezopotamya
Şehri' dedik." dedi.

Proje sayesinde öğrencilerin evde velileriyle
de güzel zaman geçirdiğini, onlarla işbirliği
yaptığını anlatan Parlaklı, öğrencilerin bu sa-
yede table�en ve ekran bağımlılığından da
uzaklaştığını, arkadaşlarıyla kolektif bir ça-
lışma yapabilme imkanı bulduğunu kayde�i.

Parlaklı, hazırlanan maketlerden proje eki-
binin belirlediği 100'e yakın eseri okul korido-
rundaki "Mezopotamya Şehri"nde
sergilediklerini belirterek, "Tam da hedefledi-
ğimiz Türkiye Yüzyılı Maarif Modeli'nin bu yıl
uygulamaya koyduğu yaşam projeleri, 'Mezo-
potamya Şehri' ile hayat bulmuş oldu. Bu sa-
dece maket şehir yapma çalışması olmadı,
bunları yaparken matematik, hayat bilgisi ve
Türkçe dersini ka�ık işin içine." diye konuştu.

Parlaklı, bu eserleri İl Milli Eğitim Müdür-
lüğünce düzenlenecek sergilerde de beğeniye
sunacaklarını söyledi.

"Hayal dünyalarının ne kadar
zengin olduğunu gördük"

Sınıf öğretmenlerinden Evin Bel ise amaçla-
rının çocukları yaratıcılık, problem çözme ve iş-
birliği konularında geliştirmek olduğunu ifade
e�i.

Bel, "Bu sadece bir tasarım projesi değil aynı
zamanda öğrenme, sosyal ve duygusal beceri-
lerinin ne kadar geliştirildiğinin de bir kanıtı.
Öğrencilerin yaptıkları eserler o kadar muhte-
şem ki hayal dünyalarının ne kadar zengin ol-
duğunu gördük. 'Kavgasız bahçe', 'ağaçtan
kütüphane', 'hayvan barınaklarının duvarları-
nın olmaması' o kadar güzel fikirler var ki hay-
ranlıkla projeyi yürü�ük." dedi.

"Maketlerin geri dönüşüm
malzemelerinden yapılması önemli"

Hamza Şen de proje kapsamında çocukla-
rın özgün fikirlerle eser üre�iklerini ifade e�i.

Ailelerin de katılımıyla çok keyifli bir çalış-
manın ortaya çıktığını anlatan Şen, şunları kay-
de�i:

"Daha önce sınıflarımızda sıfır atık ve geri
dönüşümle ilgili çalışmalar yaptık, öğrencileri-
mizi bilgilendirdik. Maketlerin geri dönüşüm
malzemelerinden yapılması çok önemli. Ço-
cuklar nasıl bir gelecek istediklerini hayal e�i,
hayallerini ürünlerine yansıtmaya çalıştı. Ke-
yifli bir çalışma çıktı."

"Hayallerimizin peşinden giderek
güzel bir şehir ortaya çıkardık"

ÖğrencilerdenMalik Kerem Bingöl ise 3. sı-
nıfta okuduğunu belirterek, çalışmayı yapar-
ken teknolojik aletlerden uzak durduğunu
söyledi.

Bingöl, hazırladıkları maketlerin sergilen-
mesinin kendilerini mutlu e�iğini aktararak,
"Çok uğraştık ve hayallerimizdeki evleri yap-
tık. Hayallerimizin peşinden giderek güzel bir
şehir ortaya çıkardık." ifadelerini kullandı.

Ece Arya Bahtiyar (9) da arkadaşlarıyla
okul, bina, park alanı gibi maketler yaptıklarını
bildirdi.

Ailesi ve arkadaşlarıyla ortak bir etkinlik
yapmaktanmutluluk duyduğunu anlatan Bah-
tiyar, "Bunları yaparken daha çok atık malze-
meleri kullanmaya dikkat e�ik. Hayalimizdeki
evleri, parkları ve binaları yapmaya çalıştık."
değerlendirmesinde bulundu.

Kaynak:AA

Şehri” tasarladı

Türk tohumculuğu dünyada
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Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde
Kaymakam Erdinç
Dolu başkanlığında,
metruk binalarla il-
gili istişare toplantısı
düzenlendi.

Toplantıya Kay-
makam Adayı Mu-
hammed Hasan
Kukuş, İlçe Emniyet
Müdürü Tarık Esat
Kahveciler, Jan-
darma Komutanı
Binbaşı Emre Eker,
Milli Eğitim Mü-
dürü İlyas Tapsız,

Yazı İşleri Müdür V.
Zübeyr Bozdayı ve
Belediye İmar ve Şe-
hircilik Müdürü
Fahre�in Keskin ka-
tıldı.

K a y m a k a m
Dolu, yaptığı açıkla-
mada, “Toplantı-
mızda kamu düzeni
ve güvenliğininmu-
hafazası, çevre kirli-
liğinin önlenmesi,
kent estetiğinin sağ-
lanması, uyuşturucu
uyarıcı madde te-
mini ve kullanımı

başta olmak üzere
suç ve suçlu ile mü-
cadeledeki etkinliğin
devam e�irilmesi
için ilçe genelinde
bulunan metruk bi-
naların tespit ve tas-
nif çalışmaları, idari
ve adli tedbirlerin
etkin şekilde uygu-
lanması ve bu bina-
lara girişleri
engelleyecek gerekli
tedbirlerin alınması
ile ilgili konuların
görüşüldü” dedi.

KaymakamlıkOsmaniye Müftülüğü ve
TDVOsmaniye Şubesi, kızı en-
gelli olan bir babaya tekerlekli
sandalye teslim edildi.

Müftülüğün, hayırsever ile
yardıma ihtiyaç duyan vatan-
daşlar arasında köprü vazifesi
görmeye devam ediyor.

Çalışmalar kapsamında İl
Müftülüğü ve TDV Şubesi, en-
gelli bir kızın yüzünü güldürdü

İl Müftü yardımcımız
Ahmet Sevinç, tekerlekli san-

dalye tesliminde
yaptığı açıklamada,
"3 Aralık Dünya En-
gelliler Günü" dola-
yısıyla yapılan
engelli aile ziyaretle-
rinde trafik kazası
sonrasını yürüme
yetisini kaybe�iği
tespit edilen ve te-
kerlekli sandalyesi
olmadığı için evinin
dışına çıkamayan şu
an hastanede tedavi
gören kızımıza san-
dalye hediye e�ik”
dedi.

Osmaniye’de “el uzatılma-
yan, ihtiyacı giderilmeyen bir
kardeşimiz kalmasın” anlayışı
ile hareket eden Osmaniye İl
Müftülüğü ve TDV Osmaniye
Şube olarak hayırsever vatan-
daşların TDV Osmaniye Şube-
sine yaptığı bağışlarla
“emanetiniz emanetimizdir”
bilinciyle muhtaç durumda
olan vatandaşlara ulaştırmaya
devam edileceği kaydedildi.

Kaynak: Müftülük

Engellilere tekerlekli
sandalye teslim ediliyor

Osman i ye ’d e
AK Parti Kongrele-
rinin tamamlanma-
sıyla başkanlığa
seçilenlerin maz-
bata teslimi yapılı-
yor.

AK Parti Düziçi
Kadın Kolları Baş-
kanlığına seçilen
Zeynep Alaca, İl
Başkanlığında dü-
zenlenen törenle

mazbatasını aldı.
Parti binasında

AK Parti Kadın
Kolları İl Başkanı
Sultan Okur ve Yö-
netimi ile bir araya
gelen ZeynepAlaca
ve yönetimi, bu-
rada mazbatasını
teslim aldı.

İl Başkanı Sul-
tan Okur, alaca ve
ekibine başarı di-

ledi.
Okur, “Zeynep

Başkanımızı ve eki-
bini gönülden teb-
rik ediyor,
görevlerinde üstün
başarılar diliyo-
rum. İlçe teşkilatı-
mızın ilk günkü
heyecan ve kararlı-
lıkla, her zaman
yanlarında olacak
ve hep birlikte ça-

lışmaya devam
edeceğiz. Hayırlı
olsun, başarılarınız
daim olsun” dedi.

AK Parti Düziçi
Kadın Kolları Baş-
kanı Zeynep Alaca
da yönetimi ile

azimle çalışmaya
devam edeceklerini
belirtti.

Haber Bülteni

AK Parti Bahçe Kadın Kolları Başkanı Alaca,
Mazbatasını aldı

Osman i ye ' d e
okulda öğretmen ve
öğrencilerin birlikte
baktığı "Kraker"
isimli kedi tedavisi-
nin ardından sını-
fına geri döndü.

Osmaniye 'nin
Bahçe ilçesinde bu-
lunan Bekdemirler
Köyü İlkokulunda
öğrenci ve öğret-

menlerinin birlikte
baktığı "Kraker"
isimli kedi öğrenci-
lerin maskotu oldu.
Yaklaşık bir ay önce
okul bahçesinde
buldukları yavruyu
kediyi beslemeye
başlayan öğrenciler,
okulun bahçesinde
ona bir de yuva
yaptı. Hafta sonu

tatilinden sonra
okula gelen öğren-
ciler kedinin aya-
ğındaki yarayı fark
e�i. Durumu öğret-
menlerine anlatan
öğrenciler Krakerin
tedavisi için Osma-
niyeMutlu Kuyruk-
lar Hayvanları
Koruma Derneğin-
den yardım istedi.

Öğrencilerin yar-
dım isteği üzerine
harekete geçen der-
nek üyeleri kedinin
yaralanan ayağını
tedavi e�irdi. Teda-
visinin ardından
sınıf öğretmeni
Ebru Hakkoymaz
tarafından sahiple-
nilen Kraker'i sınıf-
larında yeniden

gören öğrenciler,
mutlu olduklarını, o
gi�iğinde sınıfın
eksik olduğunu
söyledi.

Kraker'in tedavi-
sini yapan veteriner
hekim Salih Parlak-
kılıç, "Yoğun enfek-
siyon ve sinirlerin
zarar görmesinden
dolayı sağ ön pati-

sini ampute etmek
zorunda kaldık.
Amputasyon ameli-
yatı da iyi geçti. Ya-
ramız iyileştikten
sonra yine aynı
okula gönderip ço-
cuklar ile birlikte
hayatına devam
edecek" diye ko-
nuştu.

Kaynak: İHA

Kraker, sınıfın maskotu oldu

Osmaniye Korkut
Ata Üniversitesi
(OKÜ) Rektörü
Prof. Dr. Turgay
Uzun, Cumhurbaş-
kanlığı İnsan Kay-

nakları Ofisinin ko-
ordinasyonunda
düzenlenen 39.
"Yetenek Her Yerde
DoğuAkdeniz Böl-
gesel Kariyer Fuar-

larına" katıldı
Genç yetenekler ile
iş dünyası arasında
köprü oluşturmak
amacıyla 2019 yı-
lından beri düzen-

lenen fuarın bu
sene ev sahipliğini
Çukurova Üniver-
sitesi üstlendi.
Protokol üyelerinin
konuşma yapması

ve sponsor olan fir-
malara teşekkür
plaketlerinin tak-
dim edilmesinin
ardından fuarın
açılış kurdelesi ke-
sildi.
Cumhurbaşkanlığı
İnsan Kaynakları
Ofisi Başkanı Doç.
Dr. Salim Atay da
fuarın 2019 yılın-
dan bu yana dü-
zenli olarak
gerçekleştirildiğini
belirterek, gençlerin
istihdama erişebi-
lirliğini artırmayı
ve kariyer planla-
malarını daha ob-

jektif veriler üzerin-
den yapabilmele-
rini amaçladıklarını
ifade e�i. Cumhur-
başkanlığı İnsan
Kaynakları Ofisinin
düzenlediği etkin-
liklerle özellikle 20-
24 yaş arası
gençlerde istihdam
oranlarının anlamı
bir biçimde yüksel-
diğini vurgulayan
Atay, bu süreçte
başta üniversiteler
olmak üzere tüm
paydaşlara destek-
leri ve katkıları için
teşekkür e�i.

Kaynak: OKÜ

OKÜ Rektörü Prof.Dr.Uzun, karıyer fuarına katıldı

Mersin'de jandarma ekip-
leri düzenlediği kaçak maka-
ron operasyonunda 4
şüpheliyi gözaltına aldı. Ope-
rasyonda, 278 bin 60 adet
kaçakmakaron, 145 kilo tütün,
19 sigara dolum makinesi ve
200 adet boş sigara kutusu ele
geçirildi.

Alınan bilgiye göre, İl Jan-
darma Komutanlığı
ekipleri, Toroslar ve
Tarsus ilçelerinde 4
şüphelinin kaçak si-
gara ticareti yaptı-
ğını tespit e�i.
Şahısları yakalamak
ve kaçak sigaralara
el koymak amacıyla
operasyon düzenle-
yen ekipler, 4 şahsı
gözaltına aldı. Şüp-

helilerin iş yeri ve araçlarında
yapılan aramada, 278 bin 60
adet kaçak makaron, 145 kilo
tütün, 19 sigara dolum maki-
nesi ve 200 adet boş sigara ku-
tusu ele geçirdi.

Şüpheliler, işlemleri ta-
mamlanmak üzere Jandarma
Komutanlığına götürüldü.

Kaynak: İHA

Kaçak makaron
operasyonu: 4 gözaltı

Bursa'nın Kestel ilçesinde
12 lise öğrencisi tarafından
TEKNOFEST Havacılık, Uzay
ve Teknoloji Festivali için ta-
sarlanıp üretilen, geliştirme
çalışmaları devam eden mini
insansız su altı aracı, test sü-
rüşlerinde başarılı oldu.

İlçedeki bir lisede eğitimini
sürdüren 6 öğrenci, Endüstri-
yel Otomasyon Teknolojileri
Öğretmeni Emre Akbulut'un
teşviki ve okul idarecilerinin
destekleriyle bilimsel çalışma
yapmak üzere bu yıl ocak
ayında çalışmaya başladı.

Yazılım, tasarım, otomas-
yon ve mekatronik bölümle-
rinden öğrencilerden oluşan
ve zamanla üye sayısı 12'ye
çıkan "Akva Takımı", 7 ay
süren çalışma sonucu çoğun-
lukla yerli imkanları kullanıp
küçük ölçekli su altı aracı
üre�i. Öğrenciler, tasarımı da
kendilerine ait olan araca
"Akva" ismini verdi.

Aşağı, yukarı, ileri, geri,
dalma, çıkma, su yüzeyinde
ilerleme gibi hareketleri yapa-
bilen araçla bu yıl TEKNO-
FEST'e katılan ancak yarı
finalde elenen öğrenciler, AR-
GE için çalışmalarını yoğun-
laştırdı.

Renk ve şekil tanıma, tor-
pido (su altında yol alan, su
üstü ve su altı hedeflerini imha
etmek için kullanılan gü-
dümlü mühimmat) atma,
dalma ve çıkma özellikleri
daha iyi seviyeye getirilen ara-
cın test sürüşü, Naim Süley-
manoğlu Spor
Kompleksi'ndeki yüzme ha-
vuzunda gerçekleştirildi.

Su altından gopro ile gö-
rüntülenen test aşamasından
başarılı çıkan "Akva" ile 2025
yılında TEKNOFEST'in "İn-
sansız SuAltı Sistemleri" kate-
gorisinde düzenlenecek
yarışmaya katılacak öğrenci-
ler, dereceye girmeyi hedefli-
yor.

Proje koordinatörü Emre
Akbulut, AA muhabirine, 35
metre uzunlukta kabloyla ça-
lışan aracın AR-GE çalışmala-
rını sürdürdüklerini söyledi.

Testlerin kusursuz ilerledi-
ğini belirtenAkbulut, "Gençle-
rin teknolojiye olan ilgisini
artırmak için bu projeye yö-
neldik. Hem kendi bilgimizi
test etmek için hem de ülke-

mize katkı sağlamak adına bu
projeye başladık. Daha ileri se-
viyelere taşımayı düşünüyo-
ruz. Bunu kablosuz otonom
gidebilecek şekilde tasarlaya-
biliriz. Şu an o aşamalar için
çalışıyoruz." dedi.

Akbulut, ekipte yer alan
öğrencilerin yaz tatilinde bile
bu araçla ilgili çalışmalar yap-
tığını ifade e�i.

TEKNOFEST'in "İnsansız
SuAltı Sistemleri" kategorisin-
deki yarışmaya katıldıklarını
anlatan Akbulut, şunları söy-
ledi:

"Yarı finalde elendik. Video
aşamasında aracımızın ileri
geri, aşağı yukarı ve torpido
fırlatma görevleri vardı.Aşağı
yukarı, ileri geri hareketleri-
mizde problem olmadı fakat
torpido fırlatma görevi istedi-
ğimiz gibi olmadı. Bu aşa-
mada kaldık. Gelecek sene bu
aşamayı da geçip finale kal-
mayı hedefliyoruz."

Akbulut, aracın yüzde 90
yerli imkanlarla yapıldığını
sözlerine ekledi.

"TEKNOFEST'te finalist
olmayı hedefliyoruz"
Otomasyon Bölümü 11.

sınıf öğrencisi ve takım kap-
tanı Batınay Büyükarazlı da
"Akva"nın, test sürüşlerinde
TEKNOFEST su altı yarışma-
ları kategorisindeki kuralların
büyük çoğunluğunu başarıyla
tamamladığını anla�ı.

Haznenin su almadığını,
motorların düzgün çalıştığını
bildiren Büyükarazlı, "Şimdi
görevlere yoğunlaşıp onları
yapmaya çalışacağız. TEKNO-
FEST'te finalist olmayı hedefli-
yoruz. Bütün görevleri
gerçekleştirerek başarılı şe-
kilde aracımızı suda yüzdür-
meyi amaçlıyoruz." ifadesini
kullandı.

Tasarım Bölümü 11. sınıf
öğrencisi Sahra Nur Pehlivan
ise aracın yapım aşamasında
karşılaştıkları aksilikleri ekip
arkadaşları ve öğretmenleri-
nin yardımıyla aştıklarını kay-
de�i.

Pehlivan, "Görevini başa-
rıyla tamamladı. Sadece altına
konulan ağırlık hafif geldiği
için inme ve çıkma hareketle-
rinde biraz sıkıntı yaşadık.
Onun dışında sorun yaşama-
dık." diye konuştu.

Kaynak: AA

Lise öğrencileri ürettikleri
insansız su altı aracını geliştiriyor

Metruk binaların
durumu konuşuldu
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